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Votering
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Sti- og løypeplan for Kvinesdal kommune  

 
Kommunedirektørens innstilling:  

Forslag til kommunal Sti- og løypeplan, datert 27.05.2022, med tilhørende vedlegg 
legges ut på høring.  

Kommunedirektøren bearbeider den tekniske fremstillingen før planforslaget sendes ut på 
høring.  
 

Vedlegg 
Kommunal sti- og løypeplan høringsutkast 27.05.2022 
Vedlegg 1 - kart 1 
Vedlegg 3 - Kart 3 
Vedlegg 2 - kart 2 
Vedlegg 4 - Løyper som ikke blir med videre i planprosessen 

 
Saken kort fortalt 
 
Kvinesdal kommune har laget en sti- og løypeplan for den nordligste delen av kommunen, utformet 
som en temaplan. Planen konsentrerer seg om de områdene av kommunen som er berørt av den 
regionale planen «Heiplanen». Planen kan senere utvides til å gjelde resten av kommunen. 
 

Bakgrunn 
I kommuneplanens arealdel 2015-2027 er områdene som er berørt av Heiplanen vist som 
hensynssone bevaring naturmiljø (H560), og retningslinjene i Heiplanen skal legges til grunn ved 
vurdering av tiltak innenfor hensynssonene. I handlingsdelen til Heiplanen er det forutsatt at det blir 
utarbeidet en kommunal sti- og løypeplan før kommunen kan videreutvikle hytte- og 
reiselivsområder med tiltak og/eller aktivitet som går inn mot NVO (Nasjonalt villrein område) eller 
videre. Det er derfor inntatt rekkefølgekrav om at det må foreligge kommunal sti- og løypeplan før 
etablering av fritidsbebyggelse innenfor Heieplanens bygdeutviklingssone. 
 
Utarbeiding av planen har hatt spesielt fokus på de lengre løypene inn i fjellet, spesielt mot nord og 
øst på Knaben og nye løyper ved Nesjen. Det er laget en konsekvensvurdering for alle forslag til nye 
løyper med en konklusjon om løypen bør tas med videre som en potensiell ny løype. De løypene som 
er vurdert med for store negative konsekvenser er lagt i et eget vedlegg for «vurderte løyper». 
 
I besøksstrategien til Statsforvalteren i Agder er et av tiltakene for Knaben å utvikle den 
maskinpreparerte skiløypa til Knaberlysa til en rundløype. Dette er en av de viktigste og mest 
tradisjonsrike løypene på Knaben, og en rundløype vil være med å utvikle Knaben som turmål.  
 
I tillegg til forslag om nye løyper i områdene er eksisterende sommer og vinterløyper lagt inn som 
eksisterende løyper. Her er det satt søkelys på de lengste turene som går i og rundt Knaben, Nesjen 
og Salmeli. Det vil derfor være ruter og forgreiningstraseer som ikke er med i planen.  
 
Det er foreslått 7(+ ekstra forslag til Knaberøysa) nye traséer for vinterløyper og 2 nye 
sommerløyper, med følgende konsekvensvurdering, sammendrag og kommunens vurdering i planen. 

Sti- og løypeplan for Kvinesdal kommune

Kommunedirektørens innstilling:
Forslag t i l kommunal Sti- og løypeplan, datert 27.05.2022, med tilhørende vedlegg
legges ut på høring.

Kommunedirektøren bearbeider den tekniske fremstillingen før planforslaget sendes ut på
høring.

Vedlegg
Kommunal sti- og løypeplan høringsutkast 27.05.2022
Vedlegg 1 - kart 1
Vedlegg 3 - Kart 3
Vedlegg 2 - kart 2
Vedlegg 4 - Løyper som ikke blir med videre i planprosessen

Saken kort fortalt

Kvinesdal kommune har laget en sti- og løypeplan for den nordligste delen av kommunen, utformet
som en temaplan. Planen konsentrerer seg om de områdene av kommunen som er berørt av den
regionale planen «Heiplanen». Planen kan senere utvides til å gjelde resten av kommunen.

Bakgrunn
I kommuneplanens arealdel 2015-2027 er områdene som er berørt av Heiplanen vist som
hensynssone bevaring naturmiljø (H560), og retningslinjene i Heiplanen skal legges ti l grunn ved
vurdering av tiltak innenfor hensynssonene. I handlingsdelen ti l Heiplanen er det forutsatt at det blir
utarbeidet en kommunal sti- og løypeplan før kommunen kan videreutvikle hytte- og
reiselivsområder med tiltak og/eller aktivitet som går inn mot NVO (Nasjonalt villrein område) eller
videre. Det er derfor inntatt rekkefølgekrav om at det må foreligge kommunal sti- og løypeplan før
etablering av fritidsbebyggelse innenfor Heieplanens bygdeutviklingssone.

Utarbeiding av planen har hatt spesielt fokus på de lengre løypene inn i fjellet, spesielt mot nord og
øst på Knaben og nye løyper ved Nesjen. Det er laget en konsekvensvurdering for alle forslag ti l nye
løyper med en konklusjon om løypen bør tas med videre som en potensiell ny løype. De løypene som
er vurdert med for store negative konsekvenser er lagt i et eget vedlegg for «vurderte løyper».

I besøksstrategien ti l Statsforvalteren i Agder er et av tiltakene for Knaben å utvikle den
maskinpreparerte skiløypa ti l Knaberlysa ti l en rundløype. Dette er en av de viktigste og mest
tradisjonsrike løypene på Knaben, og en rundløype vil være med å utvikle Knaben som turmål.

I tillegg til forslag om nye løyper i områdene er eksisterende sommer og vinterløyper lagt inn som
eksisterende løyper. Her er det satt søkelys på de lengste turene som går i og rundt Knaben, Nesjen
og Salmeli. Det vil derfor være ruter og forgreiningstraseer som ikke er med i planen.

Det er foreslätt 7(+ ekstra forslag ti l Knaberøysa) nye traseer for vinterløyper og 2 nye
sommerløyper, med følgende konsekvensvurdering, sammendrag og kommunens vurdering i planen.
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Planen behandles i formannskapet før den sendes på høring til offentlige instanser og aktuelle 
organisasjoner. Planen offentliggjøres for innspill fra offentligheten på Kvinesdal kommunes 
hjemmesider og i en lokal avis.  
 
Vurdering 
 
Nye vinterløyper: 
Forslag 1 – Knaberøysa  
Samlet vurdering og eventuelle alternativer: 
Løypa vil kunne være et supplement for det eksisterende løypenettet på Knaben. Det er en 
utfordring i forhold til villrein at den går horisontalt inn i nasjonalt villreinområdet, men det at den er 
lagt som en rundløype som ikke leder videre inn i høyfjellet, ses som positivt og i tråd med SVRs 
besøksstrategi. For friluftslivet vil en rundløype også være svært positivt.  
 
Forslag 2 – Knaberøysa 
Samlet vurdering og eventuelle alternativer: 
Løypa vil kunne være et supplement for det eksisterende løypenettet på Knaben. Det er en 
utfordring i forhold til villrein at den ligger i nasjonalt villreinområdet, men det at den er lagt som en 
rundløype som ikke leder videre inn i høyfjellet, ses som positivt og i tråd med SVRs besøksstrategi. 
Denne løypa utfordrer nasjonalt villreinområdet noe mer enn forslag 1, men det blir kun en 0,3km 
lengre løype totalt sett. 
 
Samla Konklusjon for forslag 1 og 2: 
Kvinesdal ønsker at forslag 1 eller 2 blir benyttet som rundløype til Knaberøysa for å fremme 
friluftslivet på Knaben. Fordelen med alternativ 2 er at rundløypa blir lengre og møtende trafikk kan 
bli noe mindre. Fordelen med alternativ 1 er at den ligger nærmere eksisterende løype kan derfor 
være i mindre konflikt med villreinen.  
 

Forslag 1 (kort løype) Forslag 2 (lengre løype) 
Pluss Minus Pluss Minus 
Ligger nærmere 
eksisterende løype og er 
et bedre alternativ i 
forhold til villreinen.  

En større del av turen vil 
være uten mulighet for 
rundløype, og muligens 
mer møtende trafikk.   

Lengre avstander med to 
adskilte løyper, men 
totalt sett kun 0,3 km 
lengre enn forslag 1.   

Hensynet til villrein  

3 km ny sløyfe med 
oppkjørt løype 

Løypemaskinen må kjøre 
lengre i samme trasé. 

Løypemaskinen må kjøre 
kortere strekning i 
samme trasé 

4,7 km ny sløyfe med 
oppkjørt løype 

 
 
Pellesletta 
Samlet vurdering og eventuelle alternativer: 
Løypa vil kunne være et positivt supplement for det eksisterende løypenettet på Knaben. Den ligger 
utenfor landskapsområdet, og villreinområdene og løypa utvider eksisterende løypenett sentralt på 
Knaben. Den vil også ligge nærme skitrekket når det blir undergang under fylkesvegen. Det er viktig 
at et det ved fremtidig regulering av området tas hensyn til eksisterende eller planlagt skiløype. 
Konklusjon: 
Kvinesdal kommune ønsker å ta denne løypa med videre i planen. Det er en kort løype nær Knaben 
som kan bidra til utvikling av et lavterskelløypenett nær Knaben.  
 

Planen behandles i formannskapet før den sendes på høring ti l offentlige instanser og aktuelle
organisasjoner. Planen offentliggjøres for innspill fra offentligheten på Kvinesdal kommunes
hjemmesider og i en lokal avis.

Vurdering

Nye vinterloyper:
Forslag 1 - Knaberysa
Samlet vurdering og eventuel/e alternativer:
Løypa vil kunne være et supplement for det eksisterende løypenettet på Knaben. Det er en
utfordring i forhold ti l villrein at den går horisontalt inn i nasjonalt villreinområdet, men det at den er
lagt som en rundløype som ikke leder videre inn i høyfjellet, ses som positivt og i tråd med SVRs
besøksstrategi. For friluftslivet vil en rundløype også være svært positivt.

Forslag 2 - Knaberysa
Samlet vurdering og eventuel/e alternativer:
Løypa vil kunne være et supplement for det eksisterende løypenettet på Knaben. Det er en
utfordring i forhold ti l villrein at den ligger i nasjonalt villreinområdet, men det at den er lagt som en
rundløype som ikke leder videre inn i høyfjellet, ses som positivt og i tråd med SVRs besøksstrategi.
Denne løypa utfordrer nasjonalt villreinområdet noe mer enn forslag l, men det blir kun en 0,3km
lengre løype totalt sett.

Samla Konklusjon for forslag 1 og 2:
Kvinesdal ønsker at forslag l eller 2 blir benyttet som rundløype ti l Knaberøysa for å fremme
friluftslivet på Knaben. Fordelen med alternativ 2 er at rundløypa blir lengre og møtende trafikk kan
bli noe mindre. Fordelen med alternativ l er at den ligger nærmere eksisterende løype kan derfor
være i mindre konflikt med villreinen.

Forslag l (kort løype) Forslag 2 (lengre løype)
Pluss Minus Pluss Minus
Ligger nærmere Enstørre del av turen vil Lengre avstander med to Hensynet til villrein
eksisterende løype og er være uten mulighet for adskilte løyper, men
et bedre alternativ i rundløype, og muligens totalt sett kun 0,3 km
forhold til villreinen. mer møtende trafikk. lengre enn forslag 1.
3 km ny sløyfe med Lypemaskinen ma kj@re Loypemaskinen ma kj@re 4,7 km ny sløyfe med
oppk j r t l y p e lengre i samme trase. kortere strekning i oppk j r t l y p e

samme trase

Pelles/etta
Samlet vurdering og eventuel/e alternativer:
Løypa vil kunne være et positivt supplement for det eksisterende løypenettet på Knaben. Den ligger
utenfor landskapsområdet, og villreinområdene og løypa utvider eksisterende løypenett sentralt på
Knaben. Den vil også ligge nærme skitrekket når det blir undergang under fylkesvegen. Det er viktig
at et det ved fremtidig regulering av området tas hensyn ti l eksisterende eller planlagt skiløype.
Konklusjon:
Kvinesdal kommune ønsker å ta denne løypa med videre i planen. Det er en kort løype nær Knaben
som kan bidra ti l utvikling av et lavterskelløypenett nær Knaben.
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Sandtjødnet 
Samlet vurdering og eventuelle alternativer: 
Løypa vil kunne være et supplement for det eksisterende løypenettet på Knaben, og være med å 
fremme friluftsinteressen. Det vil kunne være en utfordring i forhold til villreinen at den ligger delvis i 
nasjonalt villreinområdet og hensynssone for villrein, men det at den er lagt som rundløype som ikke 
leder ut videre inn i høyfjellet ses som positivt. Løypa ligger også som en forgreining ut fra 
eksisterende løype mot Knaben 1, og vil være en ganske kort løype som ligger nært Knaben og 
fritidsboligene.  
Konklusjon: 
Kvinesdal kommune ønsker å ta denne løypa med videre i planen. Det er en kort løype nær Knaben 
som kan bidra til utvikling av løypenettet nær Knaben.  
 
Storafjellet 
Samlet vurdering og eventuelle alternativer: 
Løypa vil kunne være et supplement for det eksisterende løypenettet på Knaben, og kan være en fin 
treningsløype når det er lite med snø andre steder. Løypa kan være en utfordring i forhold til villrein 
at den ligger i sin helhet i nasjonalt villreinområde, og det vil være enkelt å gå videre inni 
villreinområdet fra denne løypa. 
Konklusjon:  
Løypa til Storafjellet har går lengre inn i villreinområdet enn ønskelig, men et utvidet tilbud ved lite 
snøforhold kan være positivt for folkehelsen. Løypa gir også mer variasjon i løypetilbudet på denne 
siden av Knaben som ses på som positivt. Kvinesdal kommune ønsker å ta denne løypa med videre i 
planen da det er positivt at løypa går vestover i forhold til villreinen. Det er en litt lengre løype nært 
Knaben som kan bidra til utvikling av løypenettet. 
 
Kvina gruver 
Samlet vurdering og eventuelle alternativer: 
På grunn av forholdet til villrein og landskapsvernområdet bør ikke løypen kjøres med maskin selv 
om den bli lagt inn Sti- og løypeplanen. Det er lite trolig at det løypa vil bli brukt mye mer enn i dag, 
da det er et tradisjonsrikt målpunkt ved skigåing på Knaben. 
Konklusjon: 
Kvinesdal kommune ønsker å ta denne løypa med videre i planen, men kun som skilta løype slik den 
ligger i dag, på grunn av den historiske bakgrunnen til turen. 
 
Nesjen 
Samlet vurdering og eventuelle alternativer: 
Løypene legges inn i sti- og løypeplanen som en del av rekkefølgekravet i kommuneplanens arealdel. 
Løypene som er lagt inn i planen er ikke detaljerte og kan endres eller flyttes i en eventuell 
detaljregulering av områdene, men de må fremdeles kanaliseres bort fra nasjonalt villreinområde. 
Arealet ligger nært nasjonalt villreinområdet og trekkområde for villrein. Det er derfor her viktig at 
alle løypekjøring og kanalisering skjer i bygdeutviklingssonen, helst et stykke unna nasjonalt 
villreinområde. Skred og flomsikkerhet må også vurderes i en detaljregulering.  
Konklusjon: 
Kvinesdal kommune ønsker å ta denne løypa med videre i planen. Det er viktig med et løypenett nær 
Nesjen, spesielt ved mulig hytteutbygging. Det er også flere fritidsboliger på Nejsen i dag som kan ha 
glede av nye løype i området allerede nå. Hensynet til naturmangfold, flom og skred må utredes før 
det gjøres terrenginngrep eller kjøres løyper med motorisert kjøretøy.   

Sandtjdnet
Samlet vurdering og eventuel/e alternativer:
Løypa vil kunne være et supplement for det eksisterende løypenettet på Knaben, og være med å
fremme friluftsinteressen. Det vil kunne være en utfordring i forhold ti l villreinen at den ligger delvis i
nasjonalt villreinområdet og hensynssone for villrein, men det at den er lagt som rundløype som ikke
leder ut videre inn i høyfjellet ses som positivt. Løypa ligger også som en forgreining ut fra
eksisterende løype mot Knaben l, og vil være en ganske kort løype som ligger nært Knaben og
fritidsboligene.
Konklusjon:

Kvinesdal kommune ønsker å ta denne løypa med videre i planen. Det er en kort løype nær Knaben
som kan bidra ti l utvikling av løypenettet nær Knaben.

Stora/je/let
Samlet vurdering og eventuel/e alternativer:

Løypa vil kunne være et supplement for det eksisterende løypenettet på Knaben, og kan være en fin
treningsløype når det er lite med snø andre steder. Løypa kan være en utfordring i forhold til villrein
at den ligger i sin helhet i nasjonalt villreinområde, og det vil være enkelt å gå videre inni
villreinområdet fra denne løypa.
Konklusjon:
Løypa til Storafjellet har går lengre inn i villreinområdet enn ønskelig, men et utvidet tilbud ved lite
snøforhold kan være positivt for folkehelsen. Løypa gir også mer variasjon i løypetilbudet på denne
siden av Knaben som ses på som positivt. Kvinesdal kommune ønsker å ta denne løypa med videre i
planen da det er positivt at løypa går vestover i forhold ti l villreinen. Det er en litt lengre løype nært
Knaben som kan bidra ti l utvikling av løypenettet.

Kvina gruver
Samlet vurdering og eventuel/e alternativer:
På grunn av forholdet t i l villrein og landskapsvernområdet bør ikke løypen kjøres med maskin selv
om den bli lagt inn Sti- og løypeplanen. Det er lite trolig at det løypa vil bli brukt mye mer enn i dag,
da det er et tradisjonsrikt målpunkt ved skigåing på Knaben.
Konklusjon:
Kvinesdal kommune ønsker å ta denne løypa med videre i planen, men kun som skilta løype slik den
ligger i dag, på grunn av den historiske bakgrunnen ti l turen.

Nesjen
Samlet vurdering og eventuel/e alternativer:
Løypene legges inn i sti- og løypeplanen som en del av rekkefølgekravet i kommuneplanens arealdel.
Løypene som er lagt inn i planen er ikke detaljerte og kan endres eller flyttes i en eventuell
detaljregulering av områdene, men de må fremdeles kanaliseres bort fra nasjonalt villreinområde.
Arealet ligger nært nasjonalt villreinområdet og trekkområde for villrein. Det er derfor her viktig at
alle løypekjøring og kanalisering skjer i bygdeutviklingssonen, helst et stykke unna nasjonalt
villreinområde. Skred og flomsikkerhet må også vurderes i en detaljregulering.
Konklusjon:

Kvinesdal kommune ønsker å ta denne løypa med videre i planen. Det er viktig med et løypenett nær
Nesjen, spesielt ved mulig hytteutbygging. Det er også flere fritidsboliger på Nejsen i dag som kan ha
glede av nye løype i området allerede nå. Hensynet ti l naturmangfold, flom og skred må utredes før
det gjøres terrenginngrep eller kjøres løyper med motorisert kjøretøy.
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Skrubbedalen 
Samlet vurdering og eventuelle alternativer: 
Løypa vil kunne vært et supplement for startpunkt inni fjellet på Knaben, men den skaper 
utfordringer på de fleste andre punkter. En samla vurdering av inngrep i landskapet, rovfugl og skred 
gjør det ikke anbefales å ta denne løypa med videre i planen. 
Konklusjon: 
På grunn av fare for skred, hensynet til rovfugl og nødvendigheter for større inngrep i terrenget og 
landskap er det ikke ønske om å ta med løypa i planen. Løypa tas derfor ikke med videre i 
planprosessen. 
 
Nye sommerløyper:  
Kvinagruva – Ljosland 
Samlet vurdering og eventuelle alternativer: 
Løypa vil være et supplement for det eksisterende løypenettet på Knaben for de som ønsker en 
lengre historisk tur. Det er en utfordring i forhold til villrein at den ligger i nasjonalt villreinområdet, 
men denne utfordringen vil være mindre på sommerstid enn på vinteren. Det vil ikke trenges 
tilpasninger av landskapet for å kunne bruke denne løypa, men ved merking bør det skje på 
«gamlemåten» med for eksempel varder/nøddinger/knyllinger. 
Konklusjon: 
Kvinesdal kommune ønsker å ta denne løypa med videre i planen som en historisk ferdselsveg i 
Kvinesdal, men uten at den skiltes. 
 
Eftestøl – Knaben gård 
Samlet vurdering og eventuelle alternativer: 
Stien ligger helt i randsonen til hensynssone for villrein på deler av traseen, sør for Knaben. Det antas 
at det ikke vil være utfordrende for villreinen med sti her på barmark, i tillegg til at den ligger helt i 
ransonen og sør for Knaben. En liten del av området er en del av KULA-området som vil kunne være 
et positivt tilskudd til friluftslivet i området om det ble gjort lettere å gå i området. Det er en lang sti 
som nok vil bli mye mindre brukt en de andre stiene i planen. 
Konklusjon: 
Kvinesdal kommune ønsker å ta denne stien med videre i planen. På grunn av lengden og 
parkeringsmuligheten vil nok stien bli mindre brukt og andre stier bør prioriteres før denne. 
 
Det er også kommet inn innspill om sommerløype mellom Knaben og Eftestøl. Denne løypen trenger 
opprustninger, men har vært en gammel vandrerute, denne er derfor lagt inn som eksisterende 
løype.  
 
Økonomiske konsekvenser  
De aller fleste av løypene på Knaben som går opp på fjellet er allerede eksisterende løyper som 
trenger liten eller ingen tilrettelegging. Det spilles inn tre tiltak til anleggsprogrammet for idrett og 
fysisk aktivitet som kan finansieres av spillemidler med en kommunal egenandel.  
 
Konsekvenser for barn og unge 
Tilrettelegging av flere løyper nær Knaben og fremtidige hyttefelt, og mer utfordrende løyper på 
fjellet vil være positivt for barn og unge. 
 

Skrubbedalen
Samlet vurdering og eventuel/e alternativer:
Løypa vil kunne vært et supplement for startpunkt inni fjellet på Knaben, men den skaper
utfordringer på de fleste andre punkter. En samla vurdering av inngrep i landskapet, rovfugl og skred
gjør det ikke anbefales å ta denne løypa med videre i planen.
Konklusjon:

På grunn av fare for skred, hensynet t i l rovfugl og nødvendigheter for større inngrep i terrenget og
landskap er det ikke ønske om å ta med løypa i planen. Løypa tas derfor ikke med videre i
planprosessen.

Nye sommerløyper:
Kvinagruva - Ljosland
Samlet vurdering og eventuel/e alternativer:
Løypa vil være et supplement for det eksisterende løypenettet på Knaben for de som ønsker en
lengre historisk tur. Det er en utfordring i forhold ti l villrein at den ligger i nasjonalt villreinområdet,
men denne utfordringen vil være mindre på sommerstid enn på vinteren. Det vil ikke trenges
tilpasninger av landskapet for å kunne bruke denne løypa, men ved merking bør det skje på
«gamlemåten» med for eksempel varder/nøddinger/knyllinger.
Konklusjon:
Kvinesdal kommune ønsker å ta denne løypa med videre i planen som en historisk ferdselsveg i
Kvinesdal, men uten at den skiltes.

Eftest@l- Knaben gärd
Samlet vurdering og eventuel/e alternativer:
Stien ligger helt i randsonen ti l hensynssone for villrein på deler av traseen, sør for Knaben. Det antas
at det ikke vil være utfordrende for villreinen med sti her på barmark, i tillegg ti l at den ligger helt i
ransonen og sør for Knaben. En liten del av området er en del av KULA-området som vil kunne være
et positivt tilskudd ti l friluftslivet i området om det ble gjort lettere å gå i området. Det er en lang sti
som nok vil bli mye mindre brukt en de andre stiene i planen.
Konklusjon:
Kvinesdal kommune ønsker å ta denne stien med videre i planen. På grunn av lengden og
parkeringsmuligheten vil nok stien bli mindre brukt og andre stier bør prioriteres før denne.

Det er også kommet inn innspill om sommerløype mellom Knaben og Eftestøl. Denne løypen trenger
opprustninger, men har vært en gammel vandrerute, denne er derfor lagt inn som eksisterende
løype.

Økonomiske konsekvenser
De aller fleste av løypene på Knaben som går opp på fjellet er allerede eksisterende løyper som
trenger liten eller ingen tilrettelegging. Det spilles inn tre tiltak ti l anleggsprogrammet for idrett og
fysisk aktivitet som kan finansieres av spillemidler med en kommunal egenandel.

Konsekvenser for barn ogunge
Tilrettelegging av flere løyper nær Knaben og fremtidige hyttefelt, og mer utfordrende løyper på
fjellet vil være positivt for barn og unge.
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Konsekvenser for klima og miljø 
Noen av løypene kan ved noen anledninger få konsekvenser for villreinen om de har beveget seg inn 
mot området. Generelt vil friluftslivet kunne påvirke også andre dyrearter som lever i området.  
 
Konsekvenser for folkehelse 
Utvikling av et løypenett der hvor det er trygt å ferdes vil kunne fremme folkehelsen 
 
Konklusjon 
Det må etter politisk behandling og høring av planen foretas en vurdering om hvilken av forslagene til 
rundløype til Knaberøysa som skal tas i bruk. 
 
Kommunedirektøren anbefaler at det vedlagte forslaget legges ut på høring. 
 
RETT UTSKRIFT 
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